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A székelykeresztúri Orbán Ferencet régóta ismerheti az udvarhelyi közönség, hiszen
hegedűsként az Udvarhely Táncműhely tagja volt, zenét is írt előadásokhoz, lépett fel Cseh
Tamás-emlékesttel a városban és még sorolhatnánk. Csütörökön a nemEZ együttes
hegedűseként zenél a minifocipályán, most erről a csapatról kérdeztük.

  

Sajátos muzsikát játszik a nemEZ, immáron öt éve – melyek voltak a főbb mérföldkövek a
csapat életében?

  

A születéssel kell kezdenem, ahogy említetted, idén lettünk ötévesek. Majd az első koncert is
meghatározó, aztán a budapesti A38-as hajón tartott tehetségkutató eredménye, aminek
köszönhetően játszodtunk Bécsben, továbbá megannyi bel- és külföldi koncertünnepek, aztán
az első lemez, majd a második... s hogy létezünk ez is egy nagy dolog.
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  Öten ötfélék vagytok, mondhatni ötfelől érkeztetek – mi a közös bennetek?  Kezdetben nemhogy ötfélék voltunk, hanem majdhogy ennyi felé szétszóródva is éltünk. Máraszentgyörgyiesedtünk. Közös bennünk az a szándék, hogy létrehozzunk olyan muzsikát, amimindazon túl, hogy értéket őriz, megpróbálja szebbé és jobbá tenni a hétköznapokat.  Rengeteg népzenei és dzsessz-motívumot dolgoztok bele a dalaitokba, az alap talánmégis az erdélyi népzene. Mi alapján válogattok a zenékben, a hatásokban, mi alapjánépül be valami a nemEZ muzsikájába?  Elég egyszerű a recept: megpróbáljuk újramuzsikálni azokat a népdalokat, amelyeketszeretünk. Vannak olyan dalok melyek ezt megengedik . Ez a kisebbik csoport... Mindemelletta magunk részét sem spóroljuk ki.  {youtube}jD5yIkClk2w{/youtube}  Mennyire áll szándékotokban Magyarországon is betörni az ottani zenepiacra, eddighány és milyen fellépésetek volt ott?  Ha a kedves olvasó ellátogat a nemezband.com  címre, szembesülhet azzal, hogy többször ismegfordultunk már Magyarországon. Felejthetetlen koncertjeink voltak, a legprofibbhangosítástól a legfinomabb tokaji borokig minden jóban volt részünk. Igaz, újabban nem sokatutazunk. Ennek több oka is van: nincs összeköttető ember, másrészt, mi sem verjük aszervezők ajtaját ha kell, ha nem. Viszont ha tüzetesebben megvizsgálom a bensőmet, rájövök,hogy jobban szeretek itthon játszani pl. a gyermekelőadásaimmal is... persze, néha nem ártutazgatni - de ez hangszer nélkül is megy.  Új lemez mikor és milyen lesz, illetve mit terveztek idénre, jövőre?  Dédelgetjük a harmadik lemez-álmunkat. Egyelőre még kis lépéseket tettünk az ügy érdekébenannál is inkább, mivel kétszer is basszusgitáros-válságba kerültünk. Úgy néz ki, mostrendeződött a helyzetünk, s így az alkotásra is több minden - tehát kedv, idő - jut. Egy biztos, asaját zenei világ mellett, immár megkockáztatnánk szövegeket is írni.  Reméljük, hogy idén több alkalmunk lesz a találkozásra, ahogy most csütörtökönSzékelyudvarhelyen, avagy július közepén a második  Székely Vágtán.
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http://www.youtube.com/watch?v=8I8BnpYDNJ4&feature=related
http://nemezband.com

